
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 4
Holice

Č. 3 / 2024 13. 03. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ryšánek František, Kučera Martin, Ing., Štůla Jaroslav, Ing., Koch Jiří, Ing., Šváb František,
Bc., Kovář Stanislav, Ing., Kapsia David, Kalinová Beáta, Fojtík Tomáš, Ing., Šmída
Miloslav, Bc.

Hosté: Zástupce MP pan Vychodil, Jan Bližňák, Mgr. Jarmila Horská.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1) Žádosti o finanční podporu z rozpočtu KMČ pro rok 2024;  2) Oprava památníku letců na Návsi Svobody; 3)
Stanoviště kontejnerů pro tříděný odpad; 4) Žádost o vyjádření komise; 5) Podněty na zlepšení dopravní situace
- ul. Keplerova;

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

Usnesení:
Městská policie nemá oprávnění ke kontrolování projíždějících nákladních automobilů, tzn za účelem ověřování
dodržování zákazu vjezdu tranzitujících vozidel. Tuto pravomoc má ze zákona jen Policie ČR.
Hlídka MP se zaměří na kontrolu problematických míst v rámci Návsi Svobody, zejména ve večerních hodinách.
Jedná se o konzumaci alkoholu na veřejném prostranství a jeho znečišťování.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

3 Vystoupení hostů

3.1 Jan Bližňák
Pan Bližňák je majitelem nemovitosti v ulici Keplerova a od roku 2022 poukazuje na skutečnost, že občané se
stále setkávají s výzvami spojenými s intenzivní dopravou, která výrazně ovlivňuje jejich každodenní život.
Narůstající objem nákladních vozidel způsobuje značné obtíže, jako jsou vibrace, zvýšený hluk a znečištění
ovzduší. Tato situace má negativní dopady na kvalitu života občanů, jejich zdraví a stav jejich nemovitostí. Je
nezbytné přijmout opatření, která by zmírňovala tuto zátěž a usnadňovala plynulý a udržitelný pohyb v této
lokalitě.
5.3.2023 obdržel vyjádření Odboru dopravy a územního rozvoje MmOl, které předal KMČ a žádá vyjádření.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Posouzení stavu komunikace - Nevyřešené
Starší požadavky
Zápis č. 11/2023 ze dne 01. 11. 2023: Úprava nastavení světel VO - Před uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 01. 11. 2023: Zabezpečení zpevněné plochy proti dalšímu ukládání odpadu - V
realizaci
Zápis č. 12/2023 ze dne 06. 12. 2023: Umístění objektu výdejního boxu na Návsi Svobody. - Vyřešené
Zápis č. 12/2023 ze dne 06. 12. 2023: Náves Svobody - umístění zábran - Před uzavřením
Zápis č. 12/2023 ze dne 06. 12. 2023: Vodorovné dopravní značení v ul. U Hřiště a Staškova - Předáno

5 Projednávané záležitosti



5.1 Žádosti o finanční podporu KMČ
Komise obdržela k datu jednání tyto žádosti:
Bílý Jeřáb - žádost o finanční příspěvek na pořízení pomůcek pro cvičení.
Skauti - 6. středisko Dvanáctka Olomouc - žádost o příspěvek KMČ na Skaustký ples, ketrý bude 23.3.2024 v
prostorách kulturního domu Lola Olomouc, Nový Svět.
SDH Olomouc - žádost o finanční příspěvek jako spoluúčast KMČ na připravovaných akcích v průběhu roku.
Jedná se o tyto akce:
- 4. ročník Úklid Holice - občerstvení pro účastníky;- 3. ročník Akce Florián - dětský den, nákup drobného
materiálu a odměn pro děti;- Oslavy 140. výročí založení SDH v Holici - příspěvek na náklady.- 11. ročník
netradiční soutěže Holické kombajn - pro děti i dospělé, nákup cen.
Celková výše příspěvku KMČ na uvedené akce SDH je 30 000Kč.
Komise schválila příspěvek ve výši do 2 000Kč na pořízení věcného daru do tomboly na Skatský ples. Žádosti o
příspěvek SDH a Bílého Jeřábu budou zařazeny do návrhu rozpočtu KMČ, který bude schválen na dalším
jednání komise.

5.2 Oprava památníku letců na Návsi Svobody.
KMČ prostřednictvím Mgr. Jarmily Horské požádala kovářskou dílnu Ivo Stawaritsch o provedení povrchové
úpravy památníku, který je pokrytý korozí. Jedná se o provedení demontáže památníku, odstranění koroze a
původního nátěru. Následně bude provedeno žárové zinkování a finální povrchová úprava tzv kovářskou
grafitovou barvou. Součástí dodávky je demontáž, montáž a doprava památníku. Celková cena dle předložené
nabídky je 28 000 bez DPH.

5.3 Projednání vyjádření Odboru dopravy a územního rozvoje v rámci KMČ
Předseda KMČ ověřil situaci ohledně informativního radaru u Bc. Danilely Horňákové, vedoucí Oddělení komisí
městských částí a detašovaných pracovišť a vedení městské policie s tímto výsledkem:
- oddělení KMČ a DP informativním radarem nedisponuje, informace byla předána Odboru dopravy;- KMČ může
financovat nákup zařízení, ale není oprávněna k jeho provozování;- v rámci magistrátu a městské policie v
současnosti není uzavřena žádná smlouva s odbornou firmou k zajištění technické podpory pro provozování
informativního radaru, jedná se o kalibraci nainstalovaného zařízení a zpracování reportu - dat z průběhu
měření o intenzitě provozu, rychlosti vozidel a četnosti dle kategorií vozidel;- provozování informativního radaru
bez kalibrace (odborného seřízení) a možnosti získání reportů o dopravním provozu (statistiky) nemá přínos pro
zlepšení situace, hodnoty jsou orientační, bez postihu překročení rychlosti;- náklady na pořízení informativního
radaru se pohybují od 50tis. do 130tis. Kč.
-
Předseda KMČ požádá odbor dopravy o projednání uvedených témat na jednání komise v termínu dle možností
zástupců odboru dopravy:- provedení měření intenzity dopravy sčítacím zařízením, které využívá odbor dopravy
za účelem získání objektivních informací o dopravním provozu v ulicích Keplerova a Hamerská;
- projednání návrhu KMČ na prodloužení úseku s omezenou rychlosti max 30km/hod (případně 40) v ul.
Keplerova ze současných 20metrů na úsek zahrnující oba přechody pro chodce, tj 200 metrů. Jedná se o
nejvíce zatížený úsek s nejmenší šířkou, kde jsou nerovnosti v okolí poklopů kanalizace ( začínají se propadat),
četné spáry po lokálních opravách vozovky, které způsobují při přejezdu vozidla hluk a otřesy;
- omezení provozu nákladních vozidel na ulici Hamerská vyjíždějících ze závodu ADM ve směru k ul. Přerovská,
tak jak bylo stanoveno v podmínkách stavebního povolení pro rozšíření kapacity tohoto závodu;
- stanovení objízdné trasy po dobu částečného omezení provozu na ulici Přerovská, kde se budou tvořit ve
špičkách kolony v obou směrech a řidiči budou hledat možnosti objetí v obytných zónách;
- možnosti zvýšení bezpečnosti na přechodech pro chodce v ul. Keplerova - obnovení diod, jiné zvýraznění;
- v souvislosti s budováním dalších logistických center na ul. Lipenská, Dolní Novosadská, dále zvýšením
provozu na ulici Holická po dokončení přemostění žel. koridoru je třeba se věnovat omezování negativních
dopadů na kvalitu života občanů, jejich zdraví a životní prostředí. Současná nepříznivá situace nasvědčuje
možnému nedostatku zájmu ze strany odboru dopravy, KMČ a vedení města v řešení ochrany občanů před
negativními dopady dopravního provozu. Nedostatečná pozornost v této oblasti může vést k zanedbání potřeb a
bezpečnosti obyvatel Holice.
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vyjádření KMČ k žádosti o stanovisko KMČ SMOL/044630/2024

Po projednání žádosti Odboru majetkoprávního ze dne 13.2.2024 o vyjádření KMČ k prodeji pozemku park. č.
1721/2 o výměře 628 m2 v k.ú. Holice došla komise k závěru, že doporučuje vyhovět žádosti společnosti
MOLPIR GROUP a.s..

2 Umístění informačních tabulí na ul. Přerovská a Týnecká.



KMČ žádá o umístění vhodných informačních tabulí navádějících návštěvníky sportovního areálu 1. HFK
Olomouc na parkovací plochy za areálem, ze směru od areálu Auto Hlaváček a.s.. Jedna tabule na příjezdu od
kruhového objezdu, druhá ze směru od centra v dostatečné vzdálenosti před světelnou křižovatkou Brunclíkova.

8 Obecné informace

8.1 Zrušení stanoviště tříděného odpadu v ulici Sladkovského, u křižovatky s ul. U Solných
mlýnů.
Na základě stížnosti majitele pozemku, kde bylo stanoviště zřízeno a dalších sousedních pozemků komise
požádala o zrušení tohoto stanoviště. Důvodem je pernamentní nepořádek a vznikající černé skládky v blízkosti
kontejnerů. Jako náhradní stanoviště budou sloužit kontejnery u Sladkovského 53 a stanoviště v ul. U Solných
mlýnů.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 3 / 2024

Datum schválení zápisu: 06. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ryšánek František

Zapsal/a:
Ryšánek František

Ověřil/a:
Kučera Martin, Ing.


